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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Megkapja-e az ígért támogatást beteg gyermeke gyógyítására a szabolcsi édesanya? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajnálattal tapasztaltam, hogy a 2016. június 14-én kelt levelemre – amelyben egy
kétségbeesett Szabolcs megyei édesanyának segítségkérését továbbítottam – a mai napig ne m
kaptam választ. Információim szerint Miniszter Úr korábban nagyságrendileg 1,5 milli ó
forintban határozta meg azt az összeget, amellyel az Emberi Erőforrások Minisztériuma
(EMMI) egyfajta rendkívüli segítségnyújtás keretében kész támogatást nyújtani egy olya n
gyógyulási folyamathoz, amelyben :

- a magyarországi kezelések nem eredményeztek teljes gyógyulást ;

- a teljes gyógyuláshoz szükséges beavatkozás Magyarországon nem elérhet ő ;

- egy külföldön elvégzett m ű tét jó eséllyel orvosolhatná azt az egészségügyi problémát ,
amelyet a család anyagi helyzete egyelőre nem tesz lehetővé .

Az EMMI által küldött, külföldi egészségügyi ellátására vonatkozó nyomtatványt a csalá d
kitöltve elküldte az OEP részére . Az OEP azonban orvosi pecsét és a naprakész leletek
hiányára hivatkozva kérelmüket elutasította .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mint hazám miniszteréhez, református lelkészhez is fordulok segítségért azon
meggyőződéstől vezérelve, hogy lehetőségeinkhez mérten egy gyermeket sem hagyhatunk
magára (Vö . : Mt 25 :45) .



A mi politikai közösségünknek egyaránt minden gyermek kedves, ugyanakkor véleménye m

szerint nemzetünk jöv ője szempontjából is kiemelten fontos a gyermekeink egészsége . Ennek
fényében pedig minden beteg gyermeket meg kell, hogy illessen a megfelel ő egészségügyi
ellátás, különösen, ha az javítja a gyermek életmin őségét, vagy mint ebben a konkrét esetben ,
talán megszünteti a tüneteket kiváltó okot. Amennyiben pedig a gyógykezelé s
Magyarországon nem megoldható, úgy gondolom, lehetőségeinkhez mérten mindent meg kel l
tennünk annak érdekében, hogy a külföldi gyógykezelés lehetőségét, különösen a nehéz

helyzetben lévő családok részére megteremtsük .

Várom megnyugtató válaszát azon kérdésemre ,

„Megkapja-e az ígért támogatást beteg gyermeke gyógyítására a szabolcsi édesanya? ”

Budapest, 2017 . május 15 .
Tisztelettel,

Sneider Tamá s
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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